
 
 

Lindholm den 2. oktober 2021 
 
 
 
Referat af møde afholdt mellem Sundheds- og Kulturforvaltningen og Solsidens Badeklub 
 
Jytte, Sanne og Anne-Lise havde den 1. oktober et møde med Mads Duedahl og Erik 
Kristensen (Mikkels chef, som kender alt til vores gøren og laden det sidste år). 
Begge var meget positive over for vores ønsker, og Erik vil allerede tage vores ideer med 
på deres møde, mandag. 
Sanne havde billeder med, Anne-Lise havde lavet en liste over bademuligheder på 
nordsiden af fjorden, og alle tre bidrog vi med entusiasme omkring vores nydannede 
badeklub. 
 
Følgende bademuligheder blev drøftet: 
 

1. På tangen ved badebroen - Erik: Alt tages ind om vinteren, så sikkert ingen 
“vinterstige” der, men det undersøges. 

2. På Øen - By og Landskab skal renovere trappen, og i samme hug kan der sættes 
skridsikring på trinene og gelændere langs siderne. Men der skal fjernes sten op til 
4 meter ude? Der kan måske midlertidig sættes omklædning og sauna op. Hvis 
Kystdirektoratet giver lov. 

3. PFA/Deas arbejder på at etablere et badeanlæg for enden af PFA-bygningen. De 
tomme lokaler plus toiletter fra kontortiden inddrages. Økonomien er på plads og 
Kystdirektoratet er inde over. Det er en proces, som er i gang, og som vi ikke er 
indblandet i på anden måde, end at vi holdes ajour med projektets fremgang. 
Badeanlægget vil ifølge Deas blive med offentlig adgang. Anlægget er planlagt til 
færdiggørelse i sommeren 2022, forudsat Kystdirektoratets godkendelse. 

 
 
Referent: Anne-Lise Mortensen 


